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Acta del consell del Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 91 

Data: Dimecres, 23 de maig de 2018 

Hora: 12.00 h 

Lloc: seminari TC1226DS 

 

Assisteixen:  

 

Arbona Mengual, Vicent 

Cerezo García, Miguel 

Flors Herrero, Víctor 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Llorens Vilarrocha, Eugenio 

Pérez Clemente, Rosa M. 

Sánchez Bel, Paloma 

Scalschi, Loredana M. 

 

Excusen l’absència: 

 

Alfaro Fernández, Ana Olvido 

Camañes Querol, Gemma 

Jaques Miret, Josep Anton 

Pastor Fuentes, M. Victòria 

Roselló Ripollés, Salvador 

 

 

Ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

2. Informe de la direcció i de la representació del Departament en les diferents comissions 

3. Hivernacles. 

5. Assumptes de tràmit. 

6. Torn obert de paraules. 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 

S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió número 90. 

 

2. Informe de la direcció i de la representació del Departament en les diferents 

comissions 

a. En relació a la nova política de compres s’ha decidit que, si una empresa té exclusivitat 

en algun producte, no serà necessari traure a concurs la seua compra. 

b. Com que el màster ha estat per segon any en suspensió, el Vicerectorat demanarà un 

informe al Centre per a veure quin és el seu futur. 

c. S’han publicat les places de PCDi del Departament. 
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d. CID celebrada el dia 27 d’abril de 2018: 

Informe del vicerector d’Investigació i Doctorat, Jesús Lancis. 

-Per a constituir reunions vàlides en els diferents òrgans de l’UJI és necessària la presència 

de, com a mínim, una tercera part dels membres que la constitueixen. Si un membre de la 

comissió és substituït per un suplent, aquest té vot. Si en representació del departament 

va un membre que no és el titular ni el suplent en aqueixa comissió, té veu però no té vot. 

-S’han presentat en l’AVAP 42 sol·licituds per a les acreditacions a ajudant doctor i PCD. 

També s’estan avaluant els trams d’investigació per als ajudants doctor. Perquè un any  

puga ser avaluat per al reconeixement de l’activitat investigadora és necessari que en 

aquest any s’haja tingut contracte durant, almenys, 8 mesos. 

-En l’UJI hi ha hagut una sol·licitud d’ajudes dins de la convocatòria Beatriz Galindo. 

-Convocatòria d’infraestructures de la Conselleria per al bienni 2018-2020. L’UJI ha 

presentat sis propostes de finançament per un import de 5.000.000 d’euros. Les propostes 

han sigut presentades pels departaments CAMN, Robòtica, ITC-INAM, Serveis Centrals, 

Institut de Plaguicides i Medicina. 

-La Conselleria està resolent les convocatòries de mobilitat en centres estrangers Santiago 

Grisolía (l’UJI n’ha aconseguit cinc), i les ajudes a professorat en empreses i parcs 

tecnològics. 

-El 4 d’abril es va publicar la resolució dels grups d’alt rendiment de l’UJI. Les ajudes ja 

estan transferides als grups. 

-El 18 d’abril va tindre lloc una jornada organitzada entre ESPAITEC i l’OCIT per a donar 

visibilitat i connectar la investigació que fan els grups amb les necessitats de les empreses 

que estan en ESPAITEC. 

-El 2 de maig es constituirà l’Agència Valenciana de la Innovació, que dependrà 

directament de Presidència i no d’una conselleria. La seu estarà a Alacant. Hi haurà unes 

accions dirigides a empreses i altres a les universitats. L’UJI estarà atenta a les accions 

que es duguen a terme. 

-S’està constituint un grup d’inversió publicoprivat que finançarà projectes de dos tipus: 

projectes de prova de concepte (fins a 50.000 euros) i per a spin-off que ja estiguen creades 

(fins a 500.000 euros). Vicent Palmer exposa que part dels diners dels projectes que reté 

la Universitat es podrien revertir en els mateixos grups que han aconseguit aquestes 

ajudes, que són cada vegada més competitius. A més, caldria considerar el repartiment 

d’un 20% per centre. Hi ha grups en l’ESTCE que no han aconseguit finançament amb 

una puntuació superior a més de quinze grups d’altres centres que sí que l’han aconseguit. 

Rosa Agost indica que hi ha grans variacions en la investigació que es fa a cada centre. 
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-En el Pla propi d’ajudes a la continuïtat (acció 5.2) hi ha quatre ajudes. Vicent Palmer 

proposa que, a més d’aquestes ajudes per a projectes que han tingut bona avaluació però 

no han aconseguit finançament, hi haja ajudes a grups que han aconseguit finançament 

però amb una retallada molt important. 

-S’aprova l’ajuda a l’edició de les revistes científiques, amb 27 vots a favor i 2 

abstencions. 

-Està a punt d’arribar l’informe de l’ANECA sobre el programa de doctorat en Ciències 

de la Salut. 

El vicerector agraeix a tots els membres de la CID el seu treball, ja que aquesta és l’última 

reunió abans del canvi d’equip rectoral. 

e. CEP celebrada el 10 de maig de 2018 

Informe del vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat, Paco López 

-Ja estan publicades al DOGV i al BOE les places de TU i CU. Aviat eixiran les d’ajudant 

i ajudant doctor. 

-S’aproven els barems per a la contractació. 

-S’aproven les places de PCDi. 

-El professor Quereda renova com a professor emèrit per tres anys més. 

-S’aproven els semestres sabàtics i les venia docendi. 

Informe de la vicerectora d’Estudis, Isabel García 

-L’ANECA, en el seu tercer informe, accepta l’augment a 120 del nombre d’estudiantat 

de nou ingrés en el grau en Infermeria. 

f. Junta de Centre (ESTCE) celebrada el 15 de maig de 2018: 

-Se seguirà amb les accions de divulgació que es duen a terme en l’ESTCE. 

-L’estudiantat demana que es facen cursos de reanimació. 

-Des de l’ESTCE s’enviarà una carta al Consell de Direcció per a veure com se soluciona 

la situació de la gestió de les compres, que en l’Escola està generant molts problemes. 

-Es ratifiquen els nomenaments dels membres del tribunal de compensació, que seran els 

que fins al moment figuraven com a suplents. 
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-Begonya Vicedo informa d’una reunió que va mantenir amb Víctor Flors i el vicerector 

d’Investigació i Doctorat en relació a la possible constitució d’un Institut de Biologia 

Vegetal. El vicerector indica que no pot ser de Biologia Vegetal perquè no pot haver-hi 

redundància en el nom dels departaments. 

3.  Hivernacles. 

L’OTOP es farà càrrec de les malles d’ombra que hi falten. Es proposa fer una jornada de 

portes obertes, com es va fer en el CENT, per a mostrar les noves instal·lacions dels 

hivernacles al PAS i al PDI. 

4. Assumptes de tràmit. 

No hi ha cap assumpte per a tractar. 

5. Torn obert de paraules. 

No hi ha intervencions. 

 

 


